



**Vince and the Sun Boppers – Spinnin' around**

Vince Mannino - lead vocals/electric guitar  
 Silvio Chiodo - acoustic guitar  
 'BB' John Ziino - drums  
 Frankie Ardito - upright bass

Vince & The Sunboppers sind sehr produktiv und nur ein Jahr nach ihrem Debütalbum "Gone For Lovin" und ihrer kürzlich erschienen EP "Devil Eyes" erscheint nun ihr zweites Album "Spinnin' Around".

Wie schon bei "Gone For Lovin" setzt die Band aus Sizilien auf das Produzententeam Axel Praefcke und Ike Stoye von dem Berliner Vintage Studio Lightning Recorders. Alle Songs stammen aus der Feder der Band und auch diesmal ist ein authentisches und tanzbares Album entstanden. Jiver wie "Hold My Hand" und "Let's Get Ready", Strollers "Frank's Barber Shop" oder Boppers wie "Got A Feeling For You" animieren zum mitwippen, schnippen und tanzen.

Ehrliche, handgemachte Musik die aus dem Herzen kommt. Authentischer Rockabilly / 1950s Rock and Roll aus dem tiefsten Süden Italiens in Deutschland aufs Tape gebannt ... Let it spin around! mit Vince and the Sunboppers!

**Tracklist:**

01. Let's Get Ready	08. One Love
02. The Lover's Stroll	09. Red Headed Mama
03. Got A Feeling For You	10. Spinnin' Around
04. Oh Baby	11. That Gal Of Mine
05. You Mean Love	12. Real Gone Papa
06. Hold My Hand	13. Don't Give Up With Love
07. Frank's Barber Shop	14. She's Not Rockin' Like My Way



EAN

**PROKENSILENCE 20028**



RELEASE NR.: RBR-5851  
 LABEL: Rhythm Bomb Records  
 GENRE: Authentic Rockabilly  
 TRACKS: 14  
 FORMAT: CD deluxe ecopac

Following their first CD release in 2016, VINCE AND THE SUN BOPPERS are ready and proud to present their second RHYTHM BOMB album, Spinnin' Around.

Filled with brand new tracks to enjoy and dance along with, Spinnin' Around is a collection of self - penned rocking songs recorded at Berlin's LIGHTNING RECORDERS. With jivers such as "Hold My Hand" and "Let's Get Ready", a stroll for the ladies with "Frank's Barber Shop" or a bopper for all with "Got A Feeling For You", these recordings can cover any dance craving your body desires.

This is music coming straight from the heart for those who enjoy Rockabilly and Rock 'n' Roll. Let it spin around!

Link:

<https://www.facebook.com/VinceTheSunBoppers/>